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Ve dnech 23. – 25. října se v Českých Bu-
dějovicích na 5. konferenci České společ-
nosti pro ekologii setkalo více než 160 
českých a zahraničních ekologů. Prav-
děpodobně z obav přílišné odtažitosti  
od praktické ochrany přírody bylo mezi 
nimi bohužel jen minimum ochranářů. 
V průběhu prezentací i navazujících dis-
kusí po celou dobu konference bylo mož-

né si udělat dobrý přehled o zaměření 
výzkumu na jednotlivých akademických 
pracovištích a vědeckých metodách, kte- 
ré jsou k němu využívány. Na to lze na-
vázat při jednání o možnostech zadávání 
dalších prací aplikované ekologie a ochra-
nářské biologie. 
Ochraně přírody byl vymezen celý před-
náškový blok. Za zvláštní pozornost stojí 

zejména práce zaměřené na možnosti 
eliminace invazních rostlin a vývoj krko-
nošské tundry. Účastníci konference byli 
seznámeni také se statistikami inves- 
tic zaměřených na podporu biodiverzity 
z končícího Operačního programu Životní 
prostředí a konkrétně s nejnákladnějšími 
projekty a profilem nejúspěšnějších ža-
datelů.
Ukázalo se, že tato konference, pořádaná 
každé dva roky, je výjimečná svou kvalitou
a že představuje pro ochranáře ideální 
prostor k získání přehledu o dění v české 
ekologii. Fórum ochrany přírody bylo zmi-
ňováno velmi často jako platforma, s níž 
chtějí vědci spolupracovat. Snad se této 
spolupráci bude dařit.
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Témata ochrany přírody se diskutovala i v průběhu poster session. Foto Ondřej Mudrák
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